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Biodiversiteit is kortweg de verscheidenheid 
aan leven in een bepaald gebied. Biodiversiteit 
omvat alle soorten planten, dieren en micro-
organismen, maar ook de enorme genetische 
variatie binnen die soorten en de variatie aan 
ecosystemen waar ze deel van uitmaken, van 
moerassen tot woestijnen (bron: Wageningen 
Universiteit). De biodiversiteit staat de laatste 
jaren sterk onder druk: wetenschappers trekken 
steeds vaker aan de bel vanwege alarmerende 
cijfers. Met name de insectenpopulatie neemt 
sterk af, wat zeer ongewenst is.

Sportparken lenen zich uitstekend om de  
biodiversiteit te bevorderen. Maar het  
ophangen van nestkastjes en zaaien van 
bloemen stroken heeft weinig zin als op het 

veld chemische middelen worden gebruikt 
voor het onderhoud. Op kunstgrasvelden  
worden duizenden vierkante meters  
behandeld met biociden en reinigings-
middelen. Omdat sportvelden altijd voorzien 
zijn van een waterafvoersysteem, een draina-
gesysteem, wordt het water (en de middelen!) 
van deze sportlocaties altijd direct afgevoerd 
naar het bodem- en oppervlaktewater. Dat 
doet afbreuk aan de biodiversiteit, en staat dus 
haaks op het beleid om dat juist te stimuleren.
Micro-organismen, die ook zeer geschikt zijn 
voor het onderhoud van kunstgrasvelden, 
hebben geen enkele negatieve impact op de 
biodiversiteit. MO5 Sport van Algavelan is het 
enige product op de markt dat werkt met deze 
micro-organismen. 

Met MO5 Sport voorkomt u inbreuk op:
• de biodiversiteit en insectenpopulatie
• de veiligheid van sporters en medewerkers
•  de kwaliteit van het bodem- en  

oppervlaktewater
•  en niet te vergeten: de kwaliteit en levensduur 

van uw mooie kunstgras! Want op schone 
velden bespaar je op overmatig borstelen en 
overmatig mechanisch reinigen. Dat leidt tot 
minder wrijving, minder slijtage en dus  
minder slijtdeeltjes.

Streven naar biodiversiteit en chemie gaan niet samen

Biodiversiteit is een zeer actueel thema en komt ook op sportparken steeds nadrukkelijker onder de aandacht. Buiten het veld kun je  

maatregelen nemen om biodiversiteit te bevorderen, maar minstens zo belangrijk is wat je op het veld aan middelen gebruikt.

Biodiversiteit op sportparken

Het effect van nabehandeling met MO5 Sport
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Utrecht: tot nu toe positief
Inmiddels zijn er gemeenten en clubs door het hele land die voor 
MO5 Sport kiezen. De gemeente Utrecht bijvoorbeeld, zo vertelt Jordy 
Schnellenberg: ‘Wij willen als gemeente Utrecht chemievrij beheer 
toepassen en de duurzaamheid van dit product sprak ons aan. Tot nu 
toe zijn onze ervaringen met MO5 positief. Daar wil ik wel nadrukkelijk 
aan toevoegen dat we een vrij vreemd verloop van het seizoen hebben 
gehad, en een heel droog voorjaar. Er was bijna geen gebruik van de  
velden door corona en daarom zijn de watervelden ook niet beregend.  
Er mag nu weer gehockeyd worden, dus MO5 zal zich nu moeten  
bewijzen. Wij blijven het in elk geval gebruiken op deze twee velden.’

Eddie Thomassen van Sportservice Veenendaal: ‘Bij VMHC Spitsbergen 
zetten wij MO5 Sport in op de watervelden. We hebben gekozen voor 
dit product vanwege het biologische aspect. We zijn erg tevreden met 
de resultaten.’

Fijne samenwerking
Ook Hockeyclub IJsseloever uit IJsselstein is al een paar jaar ‘om’. 
Beheermanager Edo Budding vertelt: ‘Wij gebruiken MO5 Sport van Algavelan 
nu ruim drie jaar. We zijn blij dat er eindelijk een middel is dat het milieu niet belast. 
Veel andere middelen doen 
dat namelijk wel. 
Bij HC IJsseloever hebben we 
eigenlijk nooit last gehad van 
algen sinds we MO5 gebrui-
ken, dus het helpt zeker tegen 
algen. We zijn er absoluut 
tevreden over, en Algavelan 
is ook een fijn bedrijf om mee 
samen te werken.’

Jacco Hoogendoorn van de Loenense 
Mixed Hockeyclub: ‘Wij gebruiken MO5 
Sport op onze watervelden. De bruine 
plekken op ons kunstgras verdwenen snel 
en we zagen de mat weer groen worden. 
De micro-organismen die wij gebruiken, 
werken zoals de natuur dat doet, zonder 
chemie. Als Loenense Mixed Hockey Club 
willen we ook op deze manier onze maat-
schappelijke verantwoordelijkheid nemen, 
in de eerste plaats voor onze leden, die op 
onze velden sporten, maar natuurlijk ook 
voor het milieu.’

Bert Verheij, accommodatiecommissaris bij R.K.H.V. Union 
Nijmegen: ‘Wij zijn in 2018 begonnen met MO5 Sport en het 
werkt vanaf het begin. Wij zijn heel tevreden.’

Gemeente Utrecht: 
‘De duurzaamheid van dit 
product sprak ons aan’

RKHV Union: 
‘Wij zijn heel tevreden’
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